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ȘEDINȚA A FOST CONVOCATĂ CONFORM DISPOZIȚIEI PRIMARULUI CU nr.168/10.06.2022 

PROCES – VERBAL 
         Încheiat în plenul ședintei ordinare a Consiliului Local Dumbrăviţa din data de 

15.06.2022, ora 17,00, desfășurată fizic, în sala de mese. La ședință participă din partea 
executivului: dl primar: Horia-Grigore Bugarin, secretar general Diana Marinchi. 

 
         Preşedinte de şedinţă este dl. consilier – GRUI SERGU  

Președintele de ședință face apelul nominal al consilierilor locali; sunt prezenți 17 

consilieri. Prezenți fizic 13 consilieri: Teleagă Daniela-Dorina, Vlădescu Radu-George, 

Vasile Bledea, Farca Dorin, Bogdan-Cătălin Pereanu, Alexandru-George Făgăraș-Țigriș, 

Victor Malac, Sorin-Nicolae Margău, Arpad Miklos, Șandor Daniel, Liviu Popescu și Sperlea 

Alina. Prezenți on-line: 4 consilieri: Daniel Cioncă, Simona Sîrmon, Zincă Ovidiu-Călin și 

Ioan Peț. 

 
Prezenți: Gal Ladislau, Scrob Eva și proiectanții 
 
Președinte de ședință – vă rog să fim cât mai exacți la fiecare proiect de hotărâre. Nu vom 
avea Diverse. Acestea le vom discuta în ședința ordinară care va avea loc luna asta. 
Se dă citire la Proiectul ordinii de zi. 
Se supune la vot Ordinea de zi. 
 
Cons. Șandor – propunem să discutăm cu prioritate Ph care vizează proiectele culturale. 
 
Se supune la vot Convocatorul cu ordinea de zi, se votează cu 17 voturi „pentru”. 
 
Se dă citire la proiectele care au câștigat la proiectele culturale: 
 
6. Proiect de hotărâre nr.45825/10.06.2022 privind aprobarea finanțării nerambursabile 
din fonduri publice a proiectelor culturale pe anul 2022;  
Iniţiator : Primarul comunei Dumbrăvița; avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
 
Aviz favorabil de la comisiile nr. 1, nr. 2 și nr. 3 
 
Cons. Teleagă – aveți aici dosare la 12 proiecte din cele 16. A fost un proiect sportiv, un alt 
proiect a avut un punctaj sub 50 de puncte. Am avut un proiect a obținut un punctaj sub 50 
de puncte. Am avut un proiect foarte bun al maghiarilor.  
Primar – aș vrea acest proiect să intre la Zilele Dumbrăviței. Nu este o sumă mare. 
Cons. Teleagă – se poate desfășura la Zilele Dumbrăviței. Am avut-o pe d-na Odette 
Pîrvulescu, dl. Alexandru Boca, dl. Dan Simion. Am avut 3 ședințe. Am avut o perioadă de 
contestații. Nu am avut contestații. Aș vrea să vă spun câteva cuvinte despre fiecare: 
1. Sunlight festival – teatru 
2. Scena de acasă – locații pentru desfășurarea concertelor în comună 
3. Simpozionul de sculptură – artiștii vor realiza lucrări din metal; 
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4. Medikult – copiii sunt învățați să scrie piese de teatru și să joace în ele, alături de 
personal medical; 
5. Baroc Art – muzică, teatru; 
6. Edu Art – muzică, teatru; 
7. Identitate în diversitate – povești pentru copii; 
8. Road festival – pt. Timișoara, Capitală culturală 2023 – relația cu natura, biodiversitate, 
un scurtmetraj; 
9. Concert de vals și polci – artiștii de la Opera Română 
10. Asociația maghiarilor – 130 de ani de la înființarea comunei; 
11. Festivalul de film SF – drive in; 
Cons. Făgăraș - care au fost criteriile de selecție, care au fost criteriile de evaluare? Câte 
asociații din Dumbrăvița au câștigat? 
Cons. Teleagă – a fost dispoziția primarului. Criteriile au foat stabilite prin HCL.  
Cons. Margău – vreau să o felicit pe colega Daniela pentru modul profesionist în care a 
prezentat și s-a implicat în realizarea acestui proiect. 
 
Se supune la vot proiectul, se votează în unanimitate de voturi, 17 „pentru”. 
 

1.Proiect de hotărâre nr.44369/02.06.2022 privind aprobarea măririi bugetului 
alocat proiectului ”Construcție Școală în comuna Dumbrăvița” cu suma de 
4.770.325,59 lei; 
Iniţiator : Primarul comunei Dumbrăvița; avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2 
și nr.3; 
 
Aviz favorabil de la comisia nr. 1 (Margău – sursa de finanțare); aviz favorabil comisia nr. 2; 
aviz favorabil comisia nr. 3. 
 
D-na Arghir proiectant – s-a ajuns la această suma datorită scumpirilor la prețul 
materialelor.  
Cons. Malac – acum mai suplimentăm cu circa 50% din suma inițială. Trebuie să finalizăm 
această școală, mi se pare o sumă destul de mare. Proiectul trebuia să fie finalizat în 
decembrie, s-a prelungit până în mai. 
Primar – valoarea inițială a fost de 11 milioane lei s-a scos la licitație și s-a câștigat cu 7 – 8 
milioane de lei. Au fost lipsuri pe partea de structură. Acoperișul, structura și alte 
elemente. I s-a spus proiectantului să scoată aceste sume din proiect. Avea nevoie de 
elemente obligatorii pentru acest proiect. S-a făcut o notă de constatare, s-a transmis către 
proiectant și executant. D-na Arghir a făcut acest deviz. Prețurile sunt mai mari, lucrările 
care s-au scos mai trebuie să fie puse din nou la licitație, ca o continuare de lucrări. Trebuie 
să finalizăm construcția. Acestea sunt costurile proiectantului. 
Cons. Făgăraș - în HCL 16/2022, s-a mai aprobat o sumă de 1.100.000 lei. Ce s-a întâmplat 
cu această sumă? 
Primar – prin acest HCL s-a aprobat suma de 879.000 lei.  
Cons. Cioncă – cât din această sumă reprezintă lipsuri din proiect și cât scumpirea 
materialelor? 
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Primar – toate reprezintă lipsuri, există o diferență de 3 milioane, se aplică o rată de 30% - 
40%, sunt doar materiale pe care nu le avem în proiect. La prețurile actuale sunt prinse 
toate materialele.  
Cons. Vlădescu – aș avea o întrebare legată de stadiul fizic al lucrării și de decontare. S-au 
executat toate lucrările din finanțare de până acum? 
Primar – nu. 
Gal Ladislau – de la ADR mai avem de primit stadiul fizic – 60% din lucrări. 
Cons. Vlădescu – la aprobare suma se va scoate la licitație. 
Cons. Margău – suma de finanțare este prinsă în bugatul local? 
Primar – da, la rectificare vom aloca această sumă. 
Cons. Malac – se va scoate la licitație, constructorul a abandonat lucrarea? 
Primar – nu, va participa și el la licitație. 
Cons. Malac – avem acoperire față de Curtea de conturi? 
Primar – da, avem termei legal. 
Cons. Malac – să nu avem probleme, dacă a fost la 10 milioane de lei lucrarea. 
Cons. Cionca – dacă va câștiga un alt constructor decât cel care este acum în șantier? 
Primar – nu cred va fi o problemă. 
Cons. Zinca – ne aflăm la 60% cu stadiul fizic. Partea de plăți este corelată cu graficul de 
lucrări? 
Primar – plățile sunt numai pentru 60%. 
Cons. Zincă – în vechiul contrcat care este termenul? 
Gal Lasislau – până în decembrie 2022 este termen maxim. Am avut 4 luni de sistări. 
Cons. Zinca – constructorul va mai face 40% până la sfârșitul anului.  
Președinte de ședință - Partea de management a proiectului este asigurată de de colegul 
nostru dl. Gal.  
Cons. Zincă – întârzierile sunt majore. Ce măsuri s-au luat ca să fie duse la bun sfârșit? 
Președinte de ședință – nu ne aflăm în situația în care să punem penalizări constructorului 
Primar – contractul va trebui să-l scoatem la licitație cât mai repede. Este un paradox că 
avem de efectuat lucrări interimare dar nu avem acoperiș. 
Cons. Zinca – dacă noi nu luăm măsuri corective și care să ne asigure pe noi  să respectăm 
termenele. Astfel ne vom afla în întârziere față de noul contract. 
Președinte de ședință – executivul va avea grijă ca acest obiectiv de investiție să fie dus la 
bun sfârșit. 
Cons.Zinca – răspunsul dumneavoastră nu se referă la măsuri reale. Care au fost măsurile 
reale care le-ați luat împotriva constructorului. Vă rog să prezentați răspunsul în plen. 
Cons. Vlădescu – din primul contract sunt lucrări de executat, ori în primul contract sunt 
amenajările interioare, dar fără acoperiș. Noi suntem obligați să punem în aplicare 
contractele. 
 
Se supune la vot proiectul, se votează în unanimitate cu 17 voturi ”pentru”.  
  

2.Proiect de hotărâre nr.45624/09.06.2022 privind aprobarea temei de proiectare 
a investiției ” Extindere Cămin cultural pe sistem modular și împrejmuire fără 
fundație ” ; 
Iniţiator : Primarul comunei Dumbrăvița; avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2 
și nr.3; 
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Cons. Malac – nu mi se pare corectă denumirea proiectului, ar trebui să modificăm titlul  
Primar – ele vor folosi branșamentele de la Căminul cultural. 
Cons. Vlădescu – termenul de extindere s-a ales ca să se poată lega de Căminul cultural. 
Primar – locul de amplasare al containerelor este lângă Căminul cultural. Trebuie să o legăm 
cumva de Căminul cultural.  
Președinte de ședință – propunem modificarea titlului proiectului ”Amplasarea de sistem de 
module în proximitatea Căminului cultural. 
Cons. Margău – nu este extindere, că nu se mărește suprafața construită.  
Cons. Cionca – se va menționa nr. CF! 
Președinte de ședință – se reia din nou amendamentul ”Amplasarea de sisteme de module în 
CF nr.412078 Dumbrăvița, pentru sistemul de învățământ și îmrejmuire fără fundație”. 
 
Se supune la vot proiectul, se votează cu amendament în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
3.Proiect de hotărâre nr.45643/09.06.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai investiției ” Extindere Cămin cultural pe sistem modular și împrejmuire fără 
fundație ” ; 
Iniţiator : Primarul comunei Dumbrăvița; avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
 
Avize favorabile de la Comisia nr. 1, Comisia nr. 2 și Comisia nr. 3. 
 
Se supune la vot proiectul cu amendamentul de la Punctul 2, se votează în unanimitate cu 17 
voturi „pentru”. 
 
4.Proiect de hotărâre nr.45276/08.06.2022 privind aprobarea modificării HCL 
nr.50/11.04.2022 cu noile valori ale indicatorilor tehnico-economici specifici fazei de Proiect 
tehnic pentru investiția ” Amenajare trotuare în localitatea Dumbrăvița” – proiect finanțat 
din bugetul local;  
Iniţiator : Primarul comunei Dumbrăvița; avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
 
Avize favorabile de la Comisia nr. 1, Comisia nr. 2 și Comisia nr. 3. 
 
Primar – este diferență de 216.000 lei între cele două sume. Au apărut diferențe de sume, 
cantitățile sunt aceleași.  
dl. Claudiu – am indexat valoarea ca să nu riscăm să nu avem constructor la licitație. 
Indicatorii tehnici sunt identici, doar cei economici sunt modificați.  
Cons. Malac – prețurile sunt supraevaluate? 
dl. Caludiu – dacă ne pregătim pentru o procedură în SEAP durează 2,3,4 luni. Am dori 
indexare. O licitație publică reglează prețurile. Prețul materialelor este identic cu prețul 
transporturilor.  
Cons. Malac – cei care vin la licitație vin cu 90% din valoare. Sau pot veni și cu 60% din 
valoare. Drumurile au fost cu 65%. 
Cons. Făgăraș - am avut mai multe nelămuriri. Avem suma în buget? 
Primar – este prinsă suma în buget. 
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Se supune la vot proiectul, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
5.Proiect de hotărâre nr.45394/08.06.2022 privind aprobarea premierii sportivilor, 
antrenorilor și staff-ul tehnic de la CSC Dumbrăvița pentru performanțele deosebite obținute 
în activitatea sportive;  
Iniţiatori : consilierii locali Dorin Farca și Bogdan Pereanu; avizare : Comisiile de specialitate 
nr.1, nr.2 și nr.3; 
 
Cons. Malac – suma mi se pare destul de modestă, băieții au adus o mare victorie pentru 
comunitate, la fel ca și tenisul de masă. Colegul meu Alex a propus să suplimentăm cu 50%. 
Și pentru copiii de la Cupa satelor. Greu ne vom mai întâlni cu asemenea performanță. 
Cons. Făgăraș - amendamentul este să creștem cu 50% valoarea premiilor. Va fi sau nu va fi o 
altă premiere? Este o sumă mică, este doar pentru baraj.  
Președinte de ședință – faceți parte împreună cu dl. Farca și cu dl.Pereanu din CA de la CSC.  
Primar – prin hotărâre de AGA sau poate aveți deja suma asta aprobată. Pentru orice altă 
mărire de sumă trebuie reluată procedura. Acum nu putem relua procedura. Trebuie 
aprobată prin CA. Trebuie să fie transmis către financiar care să dea viza de CFP. Acest 
Proiect este pentru locul I. 
Cons. Pereanu – suntem club de drept public. Sunt detaliate toate primele și cuantumul. 
Maximul este de 6000 lei brut. Sunt alții la care trebuie să se se plătească CAS și CASS. Banii 
nu au fost stabiliți de noi. Au fost stabiliți de către antrenori, Macavei și Stan, și de către 
Husar. 
Cons. Miklos – au fost 2 obiective: clasarea pe locul I, s-a intrat în play-off. După play-off au 
intrat la baraj. După cele 4 meciuri am avut posibilitatea de a promova în Liga 2. 
Președinte de ședință – pemierea este pentru locul I, pentru obiectivele deosebite.  
Cons. Miklos – la tenis de masă sunt premiile mici. Am promovat direct la copii de la Cupa 
Satelor. 
Primar – copiii de la Cupa satelor sunt acum la Steaua Roșie Belgrad.  
Cons. Făgăraș - cum poate CSC să dea banii din Consiliu Local? 
Cons. Popescu – de ce nu poate Consiliul Local să vină cu un proiect? 
Primar – trebuie să fie un proiect de la CSC. 
Cons. Popescu – să putem verifica dacă este posibil să premiem sportivii.  
Primar – dacă s-ar fi mers pe proiectul d-lui Făgăraș ar fi fost sumele mult mai mici și s-ar fi 
premiat doar sportivii din Dumbrăvița. V-am spus să faceți un nou proiect ca să premiem pe 
toți sportivii. 
Cons. Margău – să avem 2 lucruri clare. Vom aproba acest proiect cu promisiunea că vom mai 
aproba încă o premiere. Chiar dacă suntem la ședință extrordinară, trebuie să ne gândim la 
și la AGA de la cele douăm societăți. 
Cons. Popescu – ne dorim ca sportivii să primească sumele mărite. 
Cons. Malac – sumele propuse să rămână premii de obiectiv. Aș veni cu o sugestie. Poate 
găsim sponsori să-i premiem pe acești sportivi. Gândiți-vă că suntem a 3-a localitate din 
Timiș care au promovat în liga a 2 a. 
Cons. Făgăraș - se retrage amendamentul. 
Se supune la vot proiectul, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
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Nemaifiind alte discuții, președintele de ședință declară ședința închisă, drept pentru 

care s-a încheiat prezentul proces-verbal.  
   
Președinte de ședință                                    Secretar general al U.A.T. com. Dumbrăvița   
 ………………………………                                              ……………………………………………………         
Sergiu – Dorin GRUI                                                        Ramona-Diana MARINCHI    

 
APROBAT ÎN ȘEDINȚA ORDINARĂ  A CONSILIULUI LOCAL DIN DATA 28.07.2022 

 
Nr. de consilieri prezenţi: 16 
Aprobat cu 16  voturi ,,pentru’’, 
Nr. voturi  „abţineri” ____,  
nr. voturi  împotrivă _____,  
Nr. de mandate în funcție : 17 consilieri locali  
 


